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استراتژی قلعه نویی برای ترکیب تیم ملی

نتیجهفدایکیفیتنمیشود

مهرمـــاه  چهـــارم  و  بیســـت  و  نوزدهـــم   
ســـال جاری تیم ملی فوتبال ایران ســـومین 
و چهارمیـــن بـــازی خـــود در انتخابـــی جام 
جهانـــی فوتبـــال در قـــاره آســـیا را مقابـــل 
تیم هـــای ازبکســـتان و قطر انجـــام خواهد 
داد. احتمـــالاً ایـــن دو بـــازی چالش آفرین 
دیدار هـــای تیـــم ملی در مســـیر صعـــود به 
جام جهانی خواهد بود. ازبکســـتان تا قبل 
از تقابل با ایران به واســـطه تفاضل گل بهتر 
در جایگاه نخســـت گـــروه قـــرار دارد و قطر 
نیز بـــه واســـطه یک باخـــت و یک تســـاوی 
در جایـــگاه دوم اســـت که البتـــه قطر پیش 
از تقابل بـــا تیم ملی فوتبال ایـــران در خانه 
میزبان تیم ملی فوتبال قرقیزستان خواهد 
بـــود که اگر در ایـــن بازی به برتری برســـد با 
چهـــار امتیاز وارد دیدار چهـــارم خود مقابل 
ایران خواهد شـــد و در نتیجه شانس زیادی 
خواهد داشـــت با برتـــری احتمالـــی مقابل 
تیـــم ملی ایـــران امتیـــازات عقب افتـــاده را 
جبـــران کنـــد؛ بنابراین تیـــم ملـــی فوتبال 
ایران بایـــد دو بازی پیـــش رو را مهم بداند.

 اولیـــن تقابـــل بـــرای بازپس گیـــری صـــدر 
جـــدول مقابل ازبک ها اســـت و دومی برای 
خـــارج کـــردن قطر از کـــورس رقابـــت برای 
رســـیدن بـــه جـــام جهانـــی. اما ســـؤالی که 

ذهـــن علاقه منـــدان بـــه فوتبال ملـــی را در 
بر گرفته این اســـت کـــه آیا امیـــر قلعه نویی 
و شـــاگردانش قادر به کســـب امتیـــازات دو 
بـــازی پیـــش رو نیـــز خواهند بود یـــا خیر؟! 
بـــا نگاهـــی بـــه اســـتراتژی اتخـــاذ شـــده از 
ســـوی ســـرمربی تیـــم ملـــی و توانمنـــدی 
کامل ملی پوشـــان در اجـــرای تاکتیک های 
خواســـته شـــده به نظر می رســـد تیـــم ملی 
فوتبال ایـــران از توانایی کافی بـــرای عبور از 

دو رقیب آتـــی برخوردار باشـــد.
 ســـرمربی تیـــم ملـــی در دو دیـــدار قبـــل با 
اتخـــاذ روشـــی کامـــلاً اقتصـــادی بـــه دو برد 
مهـــم دســـت یافـــت و با شـــش امتیـــاز در 
جایـــگاه مطلوبـــی قـــرار گرفت. تیـــم ملی 
شـــاید در شـــکل بـــازی راضی کننـــده جلوه 
نکرده باشـــد و منتقدانی داشـــته باشد، اما 
در کســـب امتیاز کاملاً موفق عمـــل کرده و 
به یـــک ثبات مطلوب دســـت یافته اســـت. 
اســـتفاده از تک موقعیت هـــا در حالـــی کـــه 
تیم ملـــی می کوشـــد ســـازمان دفاعی خود 
را بهتـــر کند، نکات بســـیار مهـــم بازی های 
اخیـــر اســـت. در عین حـــال برخـــورداری از 
یـــک دروازه بان کامـــلاً آماده کـــه در بازی با 
قرقیزســـتان یکی از بهترین هـــای تیم ملی 
بـــود، کار را بـــرای امیرقلعه نویـــی در جهت 
رســـیدن به اهدافش ســـهل کـــرده و حتی 
در روزی کـــه خـــط دفاع عملکـــرد مطلوبی 
از خـــود بـــه جـــا نمی گـــذارد، با اتـــکا به هنر 
بیرانونـــد تیـــم ملـــی از مهلکه به ســـلامت 
عبور می کنـــد و با ثبت کلین شـــیت بازی را 

بـــه پایان می رســـاند.
 امیـــر قلعه نویـــی هـــم بـــه خوبـــی دریافته 

پشت پرده ملاقات قلعه نویی و مجیدی در دبی

اتحاد دوباره فرهاد و امیر 

همواره  مجیدی  فرهاد  و  قلعه نویی  امیر   
استقلال  موفقیت  در  زیادی  بسیار  نقش 
داشتند و آخرین قهرمانی های این تیم در 
و  برتر تحت همکاری فرهاد مجیدی  لیگ 
قلعه نویی در فصل 92-91 تحت هدایت امیر 
قلعه نویی و کاپیتانی فرهاد مجیدی حاصل 
شد. استقلال برای قهرمانی بعدی نزدیک 
به یک دهه انتظار کشید و این قهرمانی هم 
تحت هدایت فرهاد مجیدی برای استقلال 

حاصل شد.
همیشه  مجیدی  و  قلعه نویی  رابطه  البته   
آرام نبوده و حتی در آخرین فصول حضور 
مجیدی در ایران این دو مربی بگومگو هایی 
زیادی  فاصله  شده  باعث  که  داشتند  نیز 
میان امیر قلعه نویی و فرهاد مجیدی وجود 

داشته باشد.
 مجیدی، سرمربی سابق تیم استقلال که 
این روزها در امارات حضور دارد در حاشیه 
دیدار ایران و امارات، در شبکه دبی اسپورت 
میهمان غیرمنتظره این شبکه بود تا درباره 

تیم ملی به تحلیل بپردازد.
 مجیدی در این تحلیل که بخشی از آن به 

تیم ملی امارات اختصاص داشت، درباره تیم 
ملی ایران گفت: »ایران با بازیکنان محشرش 
توانست سه امتیاز این بازی را از امارات به 
امیر قلعه نویی هم  و استراتژی  ببرد  خانه 
این بود که سه امتیاز را بگیرد و از امارات 

خارج بشود.«
قطب  دو  و  موفق  مربی  دو  امیر  و  فرهاد   
مخالف در استقلال بودند که به هر حال 
به دلیل تفکر ات مختلف و رفتار متفاوت با 
یکدیگر همواره به نوعی با هم فاصله خود 
را حفظ کرده و رابطه شان آنچنان صمیمی 
نبوده است اما از حاشیه خلیج فارس خبر 
می رسد که فرهاد و امیر کدورت های گذشته 

را فراموش کردند و این بار با یکدگیر متحد 
شدند.

 قلعه نویی که پس از فشار ناشی از دو بازی 
جام  مقدماتی  مسابقات  در  ایران  سخت 
جهانی یکی دو روزی بیشتر در شهر دبی 
مانده بود، امروز در ملاقات با فرهاد مجیدی 
دقایقی طولانی با شاگرد سابق خودش درباره 
مسائل  مختلف صحبت کرد. قلعه نویی و 
مجیدی آخرین بار در هتل آزادی تهران با 
یکدیگر  با  مشترک  دوستان  برخی  حضور 
رودررو شده و همدیگر را در آغوش گرفته 
بودند و حالا این اتفاق در دبی دوباره تکرار 

شده است.

 محمـــد نصرتی بازیکن ســـابق تیم ملـــی که قبل 
از بـــازی تیـــم ملـــی کشـــورمان مقابل امـــارات در 
گفت و گو بـــا ایران ورزشـــی با صراحـــت گفته بود 
که ایـــران مقابل امـــارات برنده خواهد شـــد پس 
از پیـــروزی مقابل امارات به درســـتی حرف هایش 

اشـــاره می کند.
 

بازی تیم ملی مقابل امارات را چگونه 
ارزیابی کردید؟

 تیم ملی ایران مقابل امارات نتیجه گرا بازی کرد و 

به گونه ای ظاهر شد که سه امتیاز را گرفت البته 
امارات در بحث مالکیت و بازیسازی بهتر از ما بود 
اما بازیکن زهر داری نداشت در حالی که ما بازیکن 
زهردار داشتیم و روی خلاقیت بازیکنان خودمان 
نظیر قایدی به گل رسیدیم و سه امتیاز حساس 
بازی دوم را که در خارج از خانه بود کسب کردیم.

  در شرایطی پیروز شدیم که فاصله 
فنی چندانی با تیم درجه دوم امارات 

نداشتیم.
 بله فاصله ها خیلی نزدیک شده و در این بین فقط 
ژاپن است که فراتر از آسیا شده و به نوعی خودش 

را از آسیا جدا کرده است.
 در خصوص بازی مقابل قطر و بعد از 
آن مقابل تیم کره شمالی چه صحبتی 

دارید؟
 بازی ما با قطر در ورزشگاه خانگی خودمان برگزار 

می شود و با وجود دشواری هایی که برای برگزاری 
این دیدار در شهرقدس ممکن است پیش بیاید 
اما ما حتماً از این بازی دست پر بیرون خواهیم 
آمد چون قطر به لحاظ فنی حریف ما نخواهد شد 
و ما مشکلی برای پیروزی و مسائل فنی مقابل قطر 
نخواهیم داشت اما بازی با کره شمالی در لائوس 
بازی سختی خواهد بود. من بازی این تیم را در 
مقابل قطر دیدم که در آن دو تیم به نتیجه تساوی 
یافتند در حالی که کره شمالی  بر دو دست  دو 
ده نفره بود اما با وجود این به قطر نباخت. من 
خودم هم مقابل کره شمالی بازی کرده ام تیمی که 
فوتبالش سبک بازی خاصی دارد و به قول خودمان 
تیمی چغر و سخت بباز است از این رو بازی دشواری 
مقابل کره شمالی داریم اما با برنامه می توانیم از 

سد این تیم بگذریم.
 در خصوص اشتباهات تیم ملی 

مقابل امارات چه نقد فنی دارید؟
 ساختار فنی ما به گونه ای بود که در فاز دفاعی 
خوب و موفق عمل کردیم. از مهاجمان بگیرید 
تا جهانبخش و قایدی که همگی در کار دفاعی 
شرکت می کردند. چیزی که موجب شد موقعیت 
خاصی به حریف ندهیم که این حسن بزرگ تیم 

ملی مقابل امارات بود.
  قدوس و جهانبخش تیم باشگاهی 
ندارند اما در تیم ملی بازی می کنند، 

در این رابطه چه عقیده ای دارید؟
 جهانبخش مقابل امارات خوب بازی کرد و سامان 
قدوس هم معمولی بود. در خصوص بازی کردن 
بازیکنان ملی که باشگاه هم ندارند باید بگویم این 
رویه در تیم ملی ما وجود داشته و حتی در زمان 
کی روش هم این مربی از بازیکنانی استفاده کرد 

که در مقطعی باشگاه نداشتند.

نگاه فنی

 حمیدرضا عرب
خبرنگار

 سردار خطرناک در شباب الاهلی
بی خطر برای امارات

دیدار شـــاگردان امیر قعله نویی در خانـــه اماراتی ها، 
دیدار ســـخت و ســـنگینی بـــود که با همـــت بازیکنان 
بـــرای تیـــم ملی کشـــورمان ســـه امتیـــاز شـــیرین به 

همراه داشـــت.
مهـــدی قایدی در دقیقـــه 48 بازی بعـــد از اینکه چند 
موقعیـــت را از دســـت داده بـــود، توانســـت با پشـــت 
سرگذاشـــتن مدافع تیم امارات دروازه ایـــن تیم را به 
خوبـــی باز کند. نیمـــه دوم بازی هـــم نمایش ضعیف 
شـــاگردان امیـــر قلعه نویی ادامه داشـــت تـــا اینکه در 
دقیقـــه 57 بازی، زننـــده تنها گل بـــازی از زمین خارج 
شـــد و ســـردار آزمـــون بـــه درون زمین آمـــد. نمایش 
ســـردار آزمون در دیدار باشـــگاهی مقابل ســـپاهان و 
نمایش بســـیار خوب او برای تیم باشگاهی این انتظار 
را بـــه وجـــود آورده بود که بـــا آمدن آزمـــون، تیم ملی 
کشـــورمان جـــان دیگری بگیـــرد. اما دقیقـــاً برعکس 
اتفـــاق افتاد.  آزمـــون در رویارویی تیم باشـــگاهی اش 
مقابل سپاهان بســـیار خطرناک ظاهر شد و توانست 
عـــلاوه بـــر زدن یـــک گل، یک پـــاس گل هـــم بدهد و 

بســـیار خطرناک ظاهر شـــد. 
آزمـــون تنها یـــک دقیقه پـــس از آمـــدن بـــه زمین در 
دقیقـــه 60 بـــازی برتـــری ســـپاهان را گرفت و بـــازی را 
به تســـاوی کشـــاند و البته مقدمه شکســـت سنگین 
ســـپاهان را مقابـــل شـــباب الاهلـــی فراهم کـــرد. اما 
همانقـــدر که مقابل ســـپاهان خطرناک بـــود، مقابل 
امـــارات بی خطـــر ظاهـــر شـــد.  هـــر چنـــد نمایـــش 
ضعیـــف شـــاگردان امیـــر قلعه نویـــی فقـــط مختص 
آزمـــون نبـــود، اما ایـــن بازیکـــن موقعیت های بســـیار 
خوبـــی را از دســـت داد کـــه بســـیار تعجـــب آور بود و 
بارها موقعیت های ایجاد شـــده را به راحتی از دســـت 
داد. پیروزی شـــکننده تیم ملی کشـــورمان، با نمایش 
بســـیار ضعیف بازیکنانـــی مثل آزمـــون، نگرانی زیادی 
را برای هواداران فوتبال کشـــورمان ایجـــاد کرده بود و 
ایـــن در حالی بود که اماراتی ها سراســـر حمله شـــده 
بودنـــد، در حقیقـــت در صحنـــه ای که اعـــلام پنالتی 
بـــرای امارات شـــد، همـــه چیز از دســـت رفتـــه دیده 
می شـــد، تا اینکه داور مســـابقه و کمک داور ویدیویی 
به داد فوتبال کشـــورمان رســـید و داور بـــا جرأت بالا، 
صحنه بســـیار مشـــکوک را پنالتی اعلام نکرد تا نفس 
راحتی بکشـــیم. به نظر می رســـد امیر قلعه نویی برای 
بازی هـــای آینده تیم ملـــی باید برنامه بهتری داشـــته 
باشـــد تـــا هـــواداران اینقدر بـــرای گرفتن ســـه امتیاز، 

دچار اســـترس و نگرانی نشـــوند.

وضعیت دراماتیک چمن شهر قدس

 وقتی زمین استقلال سوژه طنز شد
 این روزها چمن ورزشـــگاه شـــهر قدس، سوژه کاربران 
عربســـتانی در فضای مجازی شـــده اســـت. با تصمیم 
 AFC مســـئولان فدراســـیون فوتبال و تأییـــد مقامات
میزبانی تقابل اســـتقلال و الغرافه قطـــر در هفته اول 
لیگ نخبگان آســـیا، به ورزشـــگاه شـــهر قدس سپرده 
شـــد؛ اســـتادیومی که هیـــچ چیـــزش بـــه میزبانی از 
رقابت هـــای آســـیایی نمی خـــورد و از ظرفیـــت داخل 
ورزشـــگاه و خیابان هـــای محـــدود اطـــراف آن کـــه 
بگذریـــم، وضعیت چمنش بیشـــتر از هـــر چیز دیگر 

تـــوی ذوق می زند.
در این میان چنـــد  روز قبل تصویـــری از ترمیم چمن 
ورزشـــگاه شـــهرقدس در برنامـــه فوتبـــال برتر پخش 
شـــد کـــه کارگـــران ایـــن مجموعه بـــا فرغـــون درحال 
تکه گذاری قســـمت های آســـیب دیده چمن ورزشگاه 
بودنـــد که حـــالا انتشـــار ایـــن تصاویـــر ســـوژه خنده 
کاربران عربســـتانی در فضـــای مجازی را جـــور کرده و 
موضوع حتـــی تا جایی دراماتیک اســـت کـــه کاربران 
اعـــلام کرده اند دســـت به دســـت هـــم داده تـــا برای 
حفـــظ آبروی خاورمیانه هم که شـــده اســـتادیومی در 
حد آســـیا برای ایران بســـازیم. حالا همین صحبت ها 
باعـــث شـــده تـــا مدیـــران فدراســـیون فوتبـــال کمی 
بـــه فکـــر افتـــاده و در طـــی تمـــاس تلفنی از شـــهردار 
 AFC شـــهر قدس بخواهند کـــه قبـــل از ورود ناظران
ایرادهای موجود در ورزشـــگاه شـــهر قـــدس را برطرف 
کنند تا مشکلی وجود نداشـــته باشد و با حفظ آبروی 
ملـــی، وضعیـــت میزبانی ایـــن ورزشـــگاه در بازی های 

بعـــدی هم در خطـــر نیفتد.
 

شیطنت دوباره سعودی ها

 با ایرانی ها در زمین ثالث بازی می کنیم
از   در حالـــی کـــه الاهلـــی همیـــن دوشـــنبه شـــب 
پرســـپولیس پذیرایـــی می کنـــد و جـــدال مذکـــور به 
معنای مســـابقه افتتاحیه برای هر دو تیم در نخستین 
دوره لیگ نخبگان محســـوب می شود و از طرف دیگر، 
النصر عربســـتان نیز باید همراه با کریســـتیانو رونالدو 
طی پاییز و زمســـتان امســـال برای تقابل با اســـتقلال 
و پرســـپولیس بـــه ایـــران ســـفر کنـــد اما ســـعودی ها 
بازهم قصد دارند با شـــیطنت جو را علیـــه نمایندگان 
ایران ملتهب کنند.  فدراســـیون عربســـتان نســـبت 
 AFC به وضعیـــت میزبانی ایـــران اعتراض کـــرده و از
خواســـته بازی هـــای نمایندگانـــش با تیم هـــای ایرانی 

در کشـــور ثالث برگزار شـــوند.
عربســـتان در اعتراض رســـمی به AFC مدعی شـــده 
چمن ورزشـــگاه های ایران کیفیت لازم بـــرای میزبانی 
را ندارد و به دلیل احتمـــال مصدومیت می تواند برای 

بازیکنان و ســـتاره های ما خطرناک باشـــد.
 این در حالیســـت که سال گذشـــته تیم فوتبال النصر 
در تاجیکســـتان روی چمن مصنوعی مقابل استقلال 
تاجیکســـتان قرار گرفت و به نظر می رســـد سعودی ها 
دوبـــاره بـــرای حاشیه ســـازی علیـــه نماینـــدگان ایران 

دســـت به کار شدند.
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 ناصر قراگزلو 
خبرنگار

کـــه اگر تیمـــش در نبرد بـــا رقبای آســـیایی گل 
نخـــورد و مقاومـــت کافـــی در برابـــر حمـــلات را 
داشته باشد، به واســـطه برخورداری از بهترین 
مهاجمـــان حال حاضـــر فوتبال آســـیا می تواند 
به کســـب امتیـــاز امیـــدوار باشـــد. در دو بازی 
ابتدایی مقابل قرقیزســـتان و امارات این اتفاق 
رخ داد و تیـــم ملی فوتبـــال ایران بعـــد از عبور 
ســـلامت از زیر بـــار حملات حریـــف در نهایت 
زهـــر خود را ریخت و بـــا دو گل ۳ امتیازی موفق 

شـــد رقبا را کنـــار بزند.
 ایـــن سیاســـت تاکتیکـــی قطعـــاً در بازی هـــای 
آتی نیـــز دنبـــال خواهد شـــد، به خصـــوص در 
ازبکســـتان کـــه بـــه نظـــر می رســـد قلعه نویـــی 
از همیـــن حـــالا هدفـــی جز تکـــرار یـــک بازی 
اقتصـــادی هنرمندانه را نـــدارد و تلاش می کند 
بـــا رویکرد فدا کردن کیفیت و به دســـت آوردن 
نتیجـــه از دو بـــازی پیـــش رو نیز عبـــور کند. به 
واقـــع اگر تیـــم ملـــی در چهـــار بـــازی ابتدایی 

خود به حداکثر امتیازات دســـت یابد، می توان 
گفت کـــه صعـــودش به جـــام جهانـــی فوتبال 
محقق خواهد شـــد و حتـــی در بازی های پایانی 
می توانـــد از بازیکنـــان کم تجربه تر خـــود نیز در 
ترکیب اصلی تیـــم ملی بهره بگیـــرد تا در جام 
جهانـــی از وجود یـــک دایره بـــزرگ از بازیکنان 
پرتجربـــه اســـتفاده کند و چه بســـا آنجـــا نیز با 
همین روش بـــرد اقتصادی اهدافـــش را پیش 

. ببرد

سوژه روز

اکبر منتشلو
خبرنگار

نورشرق: برای حفظ سهمیه لیگ نخبگان سقف را افزایش دادیم

 باشگاه های حاضر در آسیا با آبرو و حیثیت ملی سر و کار دارند
پاسخ قنبرزاده به درویش و مظفری زاده:

قانون اجرا شد، هیچ امتیازی به باشگاه ها ندادیم

ضافه  ا مورد  ر  د ق  نورشر جمشید   
شدن پاداش آسیایی به سقف بودجه 
ایران در لیگ نخبگان و  نمایندگان 
لیگ قهرمانان آسیا، عنوان داشت: 
»بحث سقف بودجه جدید نیست و 
فصل قبل هم اجرا شد. این فصل هم 
با اصلاحاتی اجرا شد اما آنچه به صدر 
ابهامی  اخبار پیوست، تفسیر و رفع 
7 دستورالعمل  بود که در مورد بند 
از  انجام شد.  بر سقف بودجه  ناظر 
این جهت که ممکن است در مقرره 
تمام جزئیات گفته نشود. اینجا گفته 
در  که  درآمدهایی  صددرصد  شده 
بلیت  قا  ، می کنید کسب  بقات  مسا
اضافه شدن دارد. چهار باشگاه ما الان 
در فصل 25-2024 لیگ نخبگان و لیگ 
قهرمانان حضور دارند. این درآمد نیز 
بستگی به نتایج شان دارد. به همین 
دلیل ما براساس یک توقع متعارف 
از باشگاه های خودمان با یک رویکرد 
مثبت، پیش بینی کردیم آنها حداقل 

درآمد را خواهند داشت .«
 وی تصریح کرد: »ما باید به مسائلی 
توجه کنیم. می دانید که باشگاه های 
حاضر در آسیا با آبرو و حیثیت ملی 

سر و کار دارند و وظیفه داریم مسائل را 
از این بعد ببینیم. از منظر فدراسیون 
ن  و بد تصمیم  ییم  می گو ل  تبا فو
تصمیم  ین  ا یعنی   . گرفتیم تبعیض 
برای تمام تیم هایی است که در آسیا 
شرکت می کنند. نزدیک 75 درصد این 
آینده براساس  سهمیه در سال های 
نتایج باشگاه ها تعیین می شود و 25 
به  اگر  ملی .  نتایج  براساس  درصد 
این گیر بدهید که سهمیه فصل بعد 
این  حداقل  و  نکند  پیدا  کاهش  ما 
سهمیه را حفظ کنیم باید از چه راهی 
حفظ  با  فعلی  تیم های  تقویت  جز 
کلیات  کنیم.  اقدام  بودجه  سقف 
7 تغییر پیدا نکرده و فقط  مفاد بند 

سقف  شد.  ابهام  رفع  ترتیب  آن  به 
افزایش  فصل  هر  در  پلکانی  بودجه 
پیدا می کند اما این موضوع مستقیم 
دنبال  به  را  بازیکن  قیمت  افزایش 
یک  بازیکنان  قرارداد  قیمت  ندارد. 
موضوع مستقل است . ضمن احترام 
تاریخ  در  او  بگویم  باید  درویش  به 
2۳ مرداد به ما نامه نوشت و درمورد 
2 بازیکن خارجی این تیم که از طرف 
فدراسیون درمورد آنها مساعدت شد، 
مبحثی را مطرح کرد. در فراز آخر این 
نامه آمده تیم های ایرانی حاضر در آسیا 
آبروی کشور هستند و هرچه می توانید 
به ما کمک کنید. همه جا باید از یک 

زاویه به موضوع نگاه کنیم.

یکی از حواشی اخیر فوتبال ایران افزایش 
لحظه آخری سقف بودجه بود که با واکنش 
باشگاه ها همراه  از  و منفی برخی  مثبت 

شده. 
منصور قنبرزاده، نایب رئیس فدراسیون 
جه  د بو سقف  یش  فزا ا ره  با ر د ل  تبا فو
عدم  دلیل  »به  گفت:  آسیایی  تیم های 
اشراف به قانون، اعلام کردند که سقف 
بودجه تغییر می کند. در آیین نامه که مرور 
کنید، متوجه می شوید که سقف بودجه 
خودش  جای  سر  و  نکرده  تغییری  هیچ 
است. نکته ای که تغییر پیدا کرده بحث 
پاداش  است.  آسیایی  تیم های  پاداش 
 آسیایی ها به این شکل بود که نخبگان 800 
هزار دلار می گیرد و لیگ پایین تر )سطح 
را  این  و فدراسیون  ۳00 هزار دلار  دوم( 
در نظر گرفت. در دستور العمل این گونه 
به  پرداختی  خالص  میزان  به  که  آمده 
تیم های آسیایی به سقف بودجه  آن  تیم ها 
اضافه شود. با توجه به اینکه با صعود به 
مرحله های بالاتر پاداش ها اضافه خواهد 
شد ما یک علی الحسابی را برای اینها در 
نظر گرفتیم. چند جلسه داشتیم ولی هنوز 
به جمع بندی نرسیدیم. در یک هفته اخیر 
تیم های  عربی تغییر روش دادند و سهمیه 

و  افزایش دادند  را  بازیکن خارجی خود 
هم  آسیایی  مسابقات  برگزاری  در  حتی 
است.  کرده  پیدا  افزایش  سهمیه  این 
باشگاه های  به  مضاعفی  فشار  یک  این 
ایرانی وارد می کند که به نوعی تیم ملی ما 
هستند. 75 درصد سهمیه لیگ نخبگان 
مربوط به نتایج تیم ها در مسابقات است 
و به همین دلیل در سال آینده سهمیه ما 
زیرساخت  بخشی  شد.  کم  لیگ  این  در 
است و بخشی نتایج تیم ملی آن  کشور. 
تا زمانی که نتوانیم نتایج خوب بگیریم 
این سهمیه کمتر می شود. با این شرایطی 
که پیش آمده و خیلی از کارشناسان نیز به 
صورت مکتوب درخواست دادند، نهایتاً به 
این جمع بندی رسیدیم که سقف بودجه 

و  میلیون  یک  به  نخبگان  لیگ  تیم های 
سیصد هزار دلار افزایش یابد.«  قنبر زاده 
 ، ویش ر د تند  ت  ا ظهار ا به  کنش  ا و ر  د
چیز  »یک  گفت:  پرسپولیس  مدیرعامل 
را فراموش نکنید که بعضی دوستان عجله 
کردند، من این را می پذیرم که اگر زودتر 
اعلام می شد، قدرت تصمیم گیری تیم ها 
بهتر می شد. ما در یک هفته گذشته متوجه 
شدیم که امارات و عربستان سهمیه خود 
افزایش دادند و کنفدراسیون فوتبال  را 
آسیا نیز سهمیه خارجی ها را افزایش داده 
است. ما تا 10 آبان فرصت اضافه کردن سه 
بازیکن را به لیست آسیایی داریم. برخی 
باشگاه ها تقاضا کردند که سهمیه بازیکن 

خارجی اضافه شود.«

نقل قولمصاحبه

روی خلاقیت فردی به پیروزی رسیدیم

نصرتی: فقط ژاپن از تیم های 
آسیایی فاصله گرفته است


